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P R O T O K Ó Ł  NR XIV/16 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 14
00

 do 15
20

 

sala nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

z dnia 10 lutego 2016 roku  

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ponadto w obradach udział wzięli goście /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu/. 

 

Ad.1.  

Otwarcia XIV nadzwyczajnej sesji i powitania radnych, Burmistrza, Kierownika Referatu 

Spraw Komunalno – Gospodarczych oraz Dyrektora Zespołu Ekonomiczno – 

Administracyjnego Oświaty dokonał Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej.  

Stwierdził według listy obecności, że na stan 15 radnych obecnych było 14 (1 radny spóźni 

się), a zatem podejmowane uchwały są prawomocne. 

 

Ad.2.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Odczytanie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej.  

5. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

6. Wnioski i zapytania. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) wyrażenia woli utworzenia związku powiatowo-gminnego w celu wspólnego 

wykonywania powiatowo-gminnych przewozów pasażerskich w ramach publicznego 

transportu zbiorowego. 

b) zmiany w Strategii Rozwoju Gminy Dobiegniew na lata 2007-2017.  

c) zmian uchwały budżetowej gminy na 2016 rok. 

d) uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2016-2024. 
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8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

9. Komunikaty. 

10. Zakończenie sesji.  

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednomyślnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Ad.3. Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu  

z poprzedniej sesji. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Rada protokół z poprzedniej 

sesji przyjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 

radnych. 

 

Ad.4. Pan Jerzy Biel Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał protokół 

pokontrolny z dnia 15 stycznia 2016 roku, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5. Informację o działalności Burmistrza między sesjami przedstawił Burmistrz Leszek 

Waloch: 

 Do Centrum Koordynacji Projektów Środowiskowych w Warszawie złożony został 

wniosek dotyczący zagospodarowania turystycznego gminy. Projekt opiewa na kwotę 

około 6 mln zł, czekamy na rozstrzygnięcie.   

 Drugi projekt, który został przygotowany i złożony w terminie dotyczy rewitalizacji 

miasta. Jest to bardzo ważny dla nas projekt, a rozstrzygnięcie tego projektu będzie  

w połowie marca.  

 Kolejny projekt złożony został do Urzędu Marszałkowskiego Departamentu Programów 

Rozwoju Obszarów Wiejskich i dotyczy drogi do miejscowości Łęczyn. 

 Odwiedziła naszą gminę Komisja Wojewody, która ocenia i składa wnioski do Warszawy 

do tzw. funduszu usuwania klęsk żywiołowych. Wniosek wysłany został w dniu 8 lutego  

i również czekamy na rozstrzygnięcie. 

 Złożony został również wniosek systemowy dla Szkoły Podstawowej i Zespołu Szkół 

na poprawienie edukacji dzieci i młodzieży. Rozstrzygnięcie będzie w miesiącu 

marzec/kwiecień.   

 Zajmujemy się również wnioskiem o remonty pomieszczeń dydaktycznych w Szkole 
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Podstawowej i Zespole Szkół. W tej chwili wniosek jest na etapie opracowywania.  

 Spotkałem się z Wicemarszałkiem Województwa Lubuskiego w sprawie przygotowania 

wniosku na Centrum Pomocy Społecznej po byłej remizie strażackiej.  

 Na początku marca organizujemy spotkanie z pracodawcami, gdzie m.in. będzie udzielana 

informacja gdzie przedsiębiorcy mogą ubiegać się o środki unijne na rozszerzenie 

działalności, zakup sprzętu i wyposażenia itp. 

 Jeżeli chodzi o program „Rodzina 500+” będzie realizowany przez Ośrodek Pomocy 

Społecznej. W tej chwili 2 pracownice, które są szkolone w tej sprawie. W naszej gminie 

około 800 dzieci będzie objętych tym programem, co daje kwotę około 400 tys. zł 

miesięcznie.   

 Zarząd CZG SGO5 odwołał z funkcji Kierownika Pana Mirosława Tokarka, w tej chwili 

obowiązki powierzono Pani Malwinie Jakimowicz. Zarząd chce również zmienić 

składowanie naszych odpadów i przejść do Mnich oraz nakazał ważenie wszystkich 

samochodów, które zbierają śmieci.  

 Na dzisiejszej sesji przygotowany jest projekt uchwały intencyjnej o powołaniu związku 

powiatowo – gminnego. Jeżeli nie powołamy związku to będziemy płacić za transport 

dowozu dzieci do szkół 100% więcej.  

 Dnia 26 lutego będziemy gościć Wojewodę Lubuskiego na spotkaniu z wszystkimi 

Wójtami i Burmistrzami Powiatu Strzelecko – Drezdeneckiego. Tematy, które 

chcielibyśmy poruszyć na spotkaniu to: zmiany w obszarze ustawy o lasach. Jeżeli lasy 

mają swoje grunty w obszarach zurbanizowanych to żeby lasy wyrażały zgodę  

na komunalizację. Chcielibyśmy poruszyć temat linii energetycznych oraz sprawę 

„schetynówek”, ponieważ te warunki, które trzeba spełnić są zrobione pod duże miasta 

a nie pod gminy.     

 Jeżeli chodzi o MMTPN Dobiegniew Cup zgłosiły się trzy firmy, z którymi prowadzimy 

rozmowy sponsorskie.  

 

Ad.6.  Wnioski i zapytania. 

 Anna Makuchowska radna – w naszym ośrodku zdrowia brakuje lekarza pediatry.  

 Zbigniew Kołodziej radny – czy cmentarz w Starym Osiecznie będzie oczyszczony  

i zagospodarowany?  

 Paweł Łysiak radny – czy odbyło się spotkanie z Dyrektorem Zarządu dróg Wojewódzkich 

w sprawie remontu drogi i chodnika na ul. Poznańskiej? 
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 Władysław Wlaźlik radny – czy w tym roku przewidziany jest remont drogi i chodników 

na ul. Słowackiego? 

 Andrzej Muszyński radny – droga ze Starczewa do Derkaczy jest w bardzo złym stanie 

technicznym. Czy jest przewidziany remont tej drogi? 

 Karolo Golec Wiceprzewodniczący RM – Pan Kukwa, który mieszka za DPS prosi  

o postawienie drogowskazu z nazwą miejscowości „Ługowo”, a także o postawienie lustra 

przy wyjeździe z ul. Gdańskiej (DPS). 

 Czy przejazd kolejowy na ul. Mickiewicza będzie naprawiony? Czy wysłane zostało 

pismo do PKP? 

 Joanna Grabia radna – w Słonowie na wysokości Pana Kopali po zimie powstała potężna 

dziura w drodze. 

 

Ad.7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) wyrażenia woli utworzenia związku powiatowo-gminnego w celu wspólnego 

wykonywania powiatowo-gminnych przewozów pasażerskich w ramach publicznego 

transportu zbiorowego. 

 Edmund Szanderski Dyrektor ZEAO – zmieniła się ustawa o transporcie zbiorowym, która 

wejdzie w życie dnia 1 stycznia 2017 roku. Ta ustawa o transporcie, która obowiązuje na 

dzień dzisiejszy precyzuje w ten sposób, że Urząd Marszałkowski dopłaca do ulgowych 

biletów miesięcznych dla przewoźnika, który te przewozy realizuje, np. u nas jest PKS.  

Natomiast zmiana tej ustawy reguluje w ten sposób, że o dopłaty będzie mogła się ubiegać 

gmina, w której dowozy są realizowane. Z tym, że istnieje również zapis, który mówi  

o tym, że miasta będą wyłączone z możliwości ubiegania się o dopłatę. Możliwość 

ubiegania się o dopłatę będzie jedynie w związkach powiatowo – gminnych stąd też 

występujemy z tą uchwałą intencyjną.  

 Leszek Waloch Burmistrz – uchwała jest na razie uchwałą intencyjną. Jeśli Pan Starosta 

wyrazi chęć utworzenia związku to wtedy trzeba będzie podjąć uchwałę właściwą.   

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XIV/85/16 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

 



5 
 

b) zmiany w Strategii Rozwoju Gminy Dobiegniew na lata 2007-2017. 

 Jerzy Hatała Kierownik RSKG – zmiana Strategii jest podyktowana tym, że gmina stara 

się o środki finansowe z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. W latach 2007-2013 

program wymagał planu odnowy miejscowości i takie plany robiliśmy przy budowie 

świetlic wiejskich. Program na lata 2014-2020 wymaga, aby w dokumentach 

strategicznych gminy były szczegółowo również opisane drogi strategiczne. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XIV/86/16 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

c) zmian uchwały budżetowej gminy na 2015 rok. 

 Jerzy Hatała Kierownik RSKG – zmiana w budżecie jest związana m.in. z programem 

złożenia wniosku do PROW.  

 Leszek Waloch Burmistrz – zmiany dotyczą przesunięcia środków w rozdziale  

„Drogi gminne” pomiędzy paragrafami wskazującymi źródło finansowania inwestycji 

„Remont drogi od miejscowości Łęczyn do drogi krajowej 22” oraz po stronie wydatków 

zwiększono wydatki tej inwestycji o 4.040zł.  Gmina Dobiegniew otrzyma dofinansowanie 

z budżetu PROW w wysokości 381.780 zł. Następnie zwiększa się plan wydatków na 

umowę zlecenia w kwocie 2.213zł oraz w rozdziale „Gospodarka ściekowa i ochrona wód” 

zwiększenie planu wydatków majątkowych na inwestycję pod nazwą „Budowa sieci 

kanalizacyjnej, sanitarnej, grawitacyjno-tłocz. w miejscowości Grąsy” w wysokości 

21.000zł. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XIV/87/16 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

d) uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2016-2024. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 
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Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XIV/88/16 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad.8.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  

 Leszek Waloch Burmistrz – jeżeli chodzi o Ośrodek Zdrowia porozmawiam z Panią  

dr Moniką Lipnicką w sprawie lekarza.   

 Jeżeli chodzi o cmentarz w Starym Osiecznie wystąpimy do Konserwatora Zabytków 

bądź do Wojewody o wsparcie finansowe w celu zagospodarowania tego cmentarza.  

 Jeżeli chodzi o przejazd kolejowy wysłane było pismo do PKP i dostaliśmy odpowiedź, 

że będzie wykonany remont przejazdu. Kolejny raz ponowimy pismo. 

 Jeżeli chodzi o remont ul. Poznańskiej w przyszłym tygodniu zadzwonię i zaproszę 

Pana Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich na spotkanie.   

 Jeżeli chodzi o remont ul. Słowackiego we wrześniu będziemy dysponować 

dokumentacją.  

 Jeżeli chodzi o drogę Derkacze – Starczewo na wiosnę poprawimy nawierzchnię drogi. 

 Jeżeli chodzi o nazwę miejscowości i lustro zgłosimy tą sprawę do Generalnej Dyrekcji 

Dróg Krajowych i Autostrad.  

 

Ad.9.  Komunikaty.  

Brak. 
 

Ad.10. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XIV sesję 

nadzwyczajną Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz 

zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek                                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                      w Dobiegniewie 

                                                                                                 /-/ Marek Kowalczyk 

 

 

 


